
 
 
 
 

Gemeente Schouwen-Duiveland 

T.a.v. College van Burgemeester & Wethouders 

Laan van St. Hilaire 2 

4301 SH  Zierikzee 

 

 

Zonnemaire, 20 juli 2023 

 

 

Betreft: zorgen over stroomstop in Zeeland en sluiting Zeeuws stroomnetwerk voor grootverbruikers 

 

Geachte Burgemeester van der Hoek, geachte Wethouders, 

Ik schrijf u namens Ondernemerskring Schouwen-Duiveland (OSD) om onze grote zorgen te uiten 

over de recente ontwikkelingen met betrekking tot de stroomvoorziening in Zeeland. Als 

vertegenwoordigers van lokale ondernemers op Schouwen-Duiveland zijn wij diep bezorgd over de 

impact van de voorgestelde stroomstop en de mogelijke sluiting van het Zeeuwse stroomnetwerk 

voor grootverbruikers, zoals industrie, grotere MKB-bedrijven en recreatiebedrijven. 

Ook ons is ter ore gekomen (en hebben gisteren uitgebreid in de krant kunnen lezen) dat er 

overwegingen zijn om het Zeeuwse stroomnetwerk af te sluiten voor grootverbruikers als gevolg van 

de toenemende druk op de energievoorziening in de regio. Hoewel we het belang van een stabiele en 

duurzame stroomvoorziening begrijpen, zijn we bezorgd dat deze maatregelen verstrekkende 

gevolgen zullen hebben voor het lokale bedrijfsleven en de economie van onze regio. Wij waren ons 

al bewust van de kritieke situatie op Schouwen-Duiveland, echter de grootte van de schaal waarover 

nu wordt gesproken hebben wij met verbijstering tot ons genomen. 

Als ondernemers zijn we afhankelijk van een betrouwbare en betaalbare energievoorziening om onze 

bedrijfsactiviteiten draaiende te houden, te kunnen blijven groeien, te kunnen innoveren. Door het 

afsluiten van het Zeeuwse stroomnetwerk voor grootverbruikers zullen veel bedrijven geconfronteerd 

worden met aanzienlijke uitdagingen. Het kan leiden tot een verstoring van onze productieprocessen, 

verlies van werkgelegenheid en mogelijke verplaatsing van bedrijven naar andere regio's waar de 

stroomvoorziening wel gegarandeerd is. 

Bovendien kan een dergelijke maatregel een negatieve invloed hebben op de aantrekkelijkheid van 

onze regio voor potentiële investeerders en bedrijven die overwegen zich hier te vestigen. Het zou 

een tegengesteld signaal zijn aan de inspanningen die we gezamenlijk ondernemen om de economie 

van Schouwen-Duiveland te versterken en te laten groeien. 



 
 
 
In plaats van het afsluiten van het stroomnetwerk, willen we een beroep doen op de landelijke, 

provinciale en lokale overheid en alle andere betrokken partijen om te investeren in duurzame 

energieoplossingen en infrastructuurverbeteringen. Door gezamenlijk te werken aan het versterken 

van het stroomnetwerk en het bevorderen van energie-efficiëntie, kunnen we de groeiende vraag 

naar energie beter opvangen zonder het bedrijfsleven te schaden. 

Graag zouden wij met u en andere vertegenwoordigers van de gemeente in gesprek gaan om onze 

bezorgdheden nader toe te lichten. Vragen die wij hebben: 

- Wat is de visie van het College op de ontstane problematiek? 

- Welke acties worden er genomen? 

- Op welke wijze kan Ondernemerskring Schouwen-Duiveland van betekenis zijn in deze kwestie? 

Wij vertrouwen op een eendrachtige samenwerking en verzekeren u van onze vastberadenheid om 

gezamenlijk een positieve weg voorwaarts te vinden voor de toekomst van Schouwen-Duiveland en 

haar ondernemers. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marjolein Steutel 

Voorzitter Ondernemerskring Schouwen-Duiveland. 

 


